هاذي التعاريف 
المحاضرة الأولى معرفتها تساعد على التطبيق على القصائد 
1-Personification is giving inanimate objects or abstract ideas human qualities or actions; making non-human things appear as human. 
2-Metaphor: a comparison between two objects for the purpose of describing one of them; a metaphor states that the one object is the other.
الشروط الأدبية:

1-التجسيد: هو إعطاء الأشياء الجامدة أو الأفكار المجردة الصفات الإنسانية أو الإجراءات، وجعل الأشياء غير البشرية تبدو كالإنسان .
2-الاستعارة (التشبيه): المقارنة بين كائنين من أجل وصف واحد منهم، آيات الاستعارة أن الكائن هو واحد من جهة أخرى.
3- Alliteration: close repetition of consonant sounds at the beginning of words. 
4- Diction: an author’s choice and use of words; his vocabulary. 
5- Epic: an extended narrative poem, with heroic subject matter and theme, and exalted tone.
3 - الجناس:تكرار قريب في أصوات الحروف الساكنة في بداية الكلمات.
4 - الإلقاء: اختيار عين الكاتب الكلمات وأستخدام ؛ مفرداته.
5 - ملحمة: قصيدة شعرية طويلة السرد ، مع الموضوع البطولي والسمة، و تعالي النبرة .
6- Rhyme: the use of words with similar sounds in poetry, usually but not always at the ends of lines.
7- Stanza: a group of lines in a poem divided off from the others. Each stanza is usually the same number of lines in length. 
6 - القافية: استخدام الكلمات مع أصوات مماثلة في الشعر، وعادة ما ولكن ليس دائما في نهايات الأسطر.

7 – المقطع الشعري : مجموعة من الأسطر في قصيدة مقسمة من قبالة الآخرين. عادة ما يكون كل مقطع شعري على نفس العدد من خطوط الطول.
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